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#POREČ#

Dobro je, bit će još i bolje - s tim nas je riječima i širokim osmijehom u sunčanom Poreču

dočekao direktor tamošnje Turističke zajednice Nenad Velenik. Grad je već danas pun turista,

zadovoljna lica konobara i terase ugodno popunjenje a ugostitelji se zagrijavaju za pravo,

turističko ljeto...

- Poreč sa svojih 20-tak tisuća stanovnika može ugostiti 32 tisuće gostiju, a sa obližnjim Tarom i

Funtanom još toliko. To je dnevni kapacitet destinacije. Rekao sam nedavno da nisam

Nostradamus ali kako vjerujem da se nećemo moći obraniti od gostiju kojima je dosta boravka u

svojim stanovima i svojim gradovima. Ljudi žele putovati...  

Ljudi žele putovati

Čim se uspoređujemo s predkoronaškom 2019. znate da je sve u redu. Iako smo vjerovali da će

i predsezona ranije krenuti duboko smo uvjereni u više nego dobre brojke do kraja ljeta i

posezone. U Prvih 5 mjeseci Poreč je ostvario 40 tisuća dolazaka i 150 tisuća noćenja što je na

razini 30 posto u odnosu na 2019. 

No, već prvih 7 dana lipnja imamo 10 tisuća dolazaka i 45 tisuća noćenja što je na razini od 55

posto iz 2019. godine. Na Tjelovo smo imali i dnevni rekord od 9 tisuća gostiju. Lani smo

primjerice tek nakon 20. lipnja brojali četiri tisuće gostiju dnevno, sada ih imamo svaki dan....

Moglo bi se još uspoređivati i brojati no, trend je jasan - uspješna tusristička godina je pred

nama. Najbrojni su gosti iz Njemačke, Austrije, Hrvatske i Slovenije a polako se budi i Italija. 

Mjesta za optimizam nam daju i manifestacije koje lagano otvaraju svoja vrata. Do kraja lipnja u

Poreču se održava Vinistra i Hrvatski sajam pršuta 19. lipnja na Peškeri i Rivi, trening kamp

Svjetskog kupa za mlade u karateu (28. 06. i 4. 07.), Europski judo kup...   

I u ovoj sezoni zasigurno će se tražiti sadržaji koji osiguravaju socijalnu distancu, a veoma su

popularne bike i pješačke staze. Uskoro ćemo predstaviti kartu 17 novih bike staza u cijelom

klasteru, u planu nam je, zajedno s Gradom Porečom, i izgradnja nogometnog kampusa s četiri

nova nogometna terena. Ukupno bi ih imali 9 u destinaciji što je izuzetno respektabilna brojka

za natjecanja i pripreme sportaša a cilj nam je dovođenje i reprezentacije Hrvatske u Poreč.

Testiranja na covid punktu po povoljnim cijenama za goste u privatnom smještaju    

- Što se napravili za sigurnost gostiju, testiranja u destinaciji te dodatnu, pravodobnu

informiranost gostiju kako bi se osjećali doista zaštićeni i opušteni u Poreču? Koliko je

građana Poreča cijepljeno do sada, znamo da su turistički djelatnici u velikom broju

iskoristilli organizirana cijepljenja?

Uz 12 postojećih mjesta za testiranje u destinaciji Turistička zajednica osigurala je i Covid punkt

u Žatiki namijenjen isključivo gostima u privatnom smještaju i vikendašima. Radno vrijeme je, za

sada, od 9 do 12 sati četiri puta tjedno. Uvjet je da su gosti upisani u sutav e-visitor, a za sada

se trebaju javiti nama u TZ dok ne profunkcionira aplikacija. Cijena brzog testa je 100 kuna

(rezultati gotovi za 2 sata) dok je cijena PCR testa 370 kuna a rezultati se dobiju unutar 24 sata.
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To smo napravili isključivo da pomognemo privatnim iznajmljivačima i njihovim agencijama.     

Znamo da će ove godine profitirati destinacije koje su procijepljene. Moramo omogućiti gostima

da nesmetano uživaju i budu sigurni. Hotelijeri su u tom pogledu učinili zaista mnogo,

koncesionari na plažama su udaljili stolice i ležaljke a komunalni redari šeću s metrom u ruci i

upozoravaju svih na održavanje potrebne udaljenosti... nemam točne podatke ali mislim da je

između 40 i 50 posto građana Poreča cijepljno s tim što je postotak kod turističkih djelatnika

vjerojatno i veći. Znate da Hrvatska još od početka lipnja priznaje i covid putovnice, tako da smo

napravili sve što smo mogli da gostima olakšamo dolazak i da ne moraju brinuti o svojoj

sigurnosti.

Kroz marketinški plan TZ Istre gosti su dosta dobro informirani o stanju u Istri, no, može se

uvijek bolje. SSpremni smo i na više izdvajanja kako bi dodatno pozicionirali naš klaster.  

Imamo i ove godine osigurano mjesto za karantenu ali sam uvjeren kako nam neće trebati.

- Imate li informacija od hotelijera kakva je popunjenost, jesu li bili prisiljeni spuštati

cijene? 

Sve informacije koje stižu do mene govore o izvrsnoj popunjesti tijekom srpnja i kolovoza. Svi

se nadaju i puno jačem bookingu od 20. lipnja i naravno uspješnoj jeseni. Koliko ja znam cijene

nisu spuštane a zanmljivo je da se najprije pune najskuplji objekti, Kamp Istra u Funtani, vile s

bazenima... (iPress)
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